
 

 

 

Referat af møde i Hjortevildtgruppen for Nordjylland  
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Dagsorden: 
 
 
 
 
 
 
 
 

Dagsorden til mødet med hjortevildtgruppen: 

 

1. Orientering ved formand og sekretær 

 

Tage Espersen orienterede gruppen om at Jens Laage, som repræsenterede Dansk 

skovforening er afgået ved døden. 

Der udover orienterede Tage om øvrigt personalia i forbindelse med den nationale 

hjortevildtgruppe. 

Tommy Hansen, orienterede kort gruppen om forløbet af nabo og 

reguleringsjagten på kronvildt i og omkring Tingskoven v Brovst 

 

2. Spørgsmål fra den Nationale hjortevildtgruppe: 

 

Hjortevildtgruppen for Nordjylland har følgende kommentarer til MST’s 

spørgsmål. 

 

 

1. Er der udfordringer hvad angår gruppens organisering? 

 

Gruppen mener ikke der specielle udfordringer i gruppens 

organisering, de organisationer som har en seriøs tilgang til 

hjortevildtforvaltning er repræsenteret i gruppen.  

 

 

 

 

2. Er der udfordringer med sekretærbistanden fra NST? 

 

Gruppen udtrykker tilfredshed med NST’s sekretariatsbistand  
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3. Hvilke udfordringer opleves generelt i forbindelse med 

arbejdet i den regionale hjortevildtgruppe? 

 

Gruppen oplever at, det gennerelle vidensniveau blandt de 

forskellige interessenter ikke er højt nok til at debatten om 

hjortevildtforvaltning bliver seriøs nok. Alle involverede 

organisationer bør fremadrettet prøve at sikre et højere 

vidensniveau blandt deres menige medlemmer gennem mere 

formidling af viden om hjortevildt.     

 

 

 

 

 

4. Fremgår gruppens organisering og opgaveløsning tydeligt? 

 

Gruppen føler at der til tider mangler mere tydeligt mandat 

til at træffe beslutninger i den regionalgruppe og som kan 

forventes sanktioneret af den nationale gruppe. Det vil kunne 

lukke debatten med mere useriøse kombattanter noget 

tidligere end muligheden er i dag hvor for mange svar bliver 

”her må vi afvente svar fra den nationale gruppe”  

 

 

 

 

3. Fremtidige arrangementer? 

Der undersøges mulighed for at afholde et møde om dåvildtforvaltning. 

Mødet søges afviklet ultimo september og gruppen tager kontakt til 

relevante indlægsholdere. 

 

 

 

 

4. Eventuelt 

 

Gruppen fortsatte mødet med hjortevildttællerne og backinggruppen 

for Nordjylland. Der mangle resultater fra enkelte tælleområder, men 

det endelige resultatet af bestandsestimering bliv lagt på hjemmesiden 

når det foreligger. 

SL-ing stud Zacharias Jacobsen, fremlage en oversigt over indberettet 

kron- og dåvildt. Denne illustrerede vigtigheden af at man benytter 

detailindberetning af vildtudbytte således at flest mulige oplysninger 

kommer med, da det er et meget vigtigt forvaltningsinstrument.   

 

 

På vegne af formanden 

 

Med venlig hilsen 

Vildtkonsulent 

 

Tommy N Hansen  


